
"Man kan inte ta tillbaka löften" 
 

På DN Stockholmsdebatt (24/2) kritiserade jag Norrtullsprojektets hantering. Liknande 

synpunkter har framförts av bl a ambassadrådet Carl-Henrik Hamrin i Tokyo (SvD 15/3). 

Två indignerade inlägg har skjutit in sig på frågan om okunskap och fördomar. 

 

Jag skrev: "Misstron mot storskaliga byggnadsprojekt i vårt land är av allt att döma mer 

väsentlig." 

 

Det allvarliga i sammanhanget är att brutna löften, förhalning av projektet, förvrängning 

av sakförhållanden i pressen etc under lång tid gett intryck av brist på pålitlighet och 

respekt! Trots att Stockholms stad bjudit in till projektet och ställt ut löften om plats och 

höjd föreslås ett låghushotell förlagt på annan plats. 

 

Det borde stå klart att man svårligen kan ta tillbaka det man under lång tid erbjudit, och 

samtidigt lansera alternativ som man vet inte stämmer överens med motpartens 

uppfattning om hur projektet bör utformas. 

 

Det är viktigt att dra lärdom av det inträffade så att vi i framtiden sänder ut mer positiva 

signaler till utländska investerare. Att så sker är inte minst angeläget för områdena 

utanför storstäderna, och som huvudstad har Stockholm ett särskilt ansvar. 

 

Thomas Andersson 
 

Ekono. dr 

 

Industrins utredningsinstitut (IUI) 

  

DN 26 mars 1993 

 


